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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 12.9.2022  

 
 

Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, 
Pavol Bobošík 
 
Neprítomní poslanci: Eva Struhárová (ospravedlnená) 
       
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 
Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Ing. Benjamín Lisáček, inšp. Igor Zajaček, Róbert Hartmann, Ing. Arch. 
Adriana Mlynčeková, PhD., Ing. Jiří Egg, Ing. Ján Oboňa, Ing. Andrej Chochlík, Šedivý Slavomír, Michal 
Mazánik, Krč Mirósľav 
 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred 
v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  
 
HLASOVANIE: 
Za: 4      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík 
 
Poslanci odsúhlasili program 
 

Mgr. Michal Moško sa pripojil k schôdzi o 15 minút neskôr. 
 
2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o stanovisko k žiadosti Spoločenstva Inovecká 1141, Trenčín (ďalej len 

„Spoločenstvo“), ktorou vlastníci bytov žiadajú Mesto Trenčín o odkúpenie nehnuteľností v k.ú. 

Trenčín - pozemkov – trávnaté plochy a spevnených plôch a chodníkov  na ul. Inovecká, ktoré sa 

nachádzajú v okolí bytového domu  a to: 

-  časť   pozemku,  vrátane  spevnenej  plochy -  chodníka – C-KN   parc.  č. 1858/3 zastavaná  

plocha a nádvorie o výmere 553 m2 z toho trávnatej plochy je 333 m2 a spevnenej plochy je 220 

m2,  za  účelom  plánovanej modernizácie bytového domu a zvýšenia komfortu bývania.   
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Cieľom modernizácie bude zabezpečiť energetické štandardy moderného bývania a zároveň 

zlepšiť kvalitu bývania prístavbou balkónov, výsadby zelene – živé ploty a dreviny na 

zabezpečenie diskrétnej zóny v tesnej blízkosti bytového domu, vybudovanie oddychovej zóny 

a bezbariérového prístupu k domu. Vzhľadom k tomu, že odborné útvary Mestského úradu 

v Trenčíne neodporučili realizovať predaj nehnuteľností vo vlastníctve Mesta Trenčín podľa 

žiadosti Spoločenstva, uvádzame chronológiu podaných žiadostí a zaslaných odpovedí v rámci 

korešpondencie so Spoločenstvom: 

Na útvar majetku mesta bola dňa 14.02.2022 doručená žiadosť od Spoločenstva o odkúpenie 

pozemku  o výmere 1083 m2 z toho trávnatej plochy  787 m2 a spevnenej plochy 296 m2.   

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 17.02.2022 prerokovali žiadosť Spoločenstva a 

vydali stanovisko (listom zo dňa 02.03.2022), ktorým neodporučili odpredaj pozemku z dôvodu 

zachovania plochy verejnej zelene, verejného priestranstva a z dôvodu jeho využívania širokou 

verejnosťou. Mesto Trenčín do danej oblasti investovalo nemalé finančné prostriedky, čo by bolo 

nehospodárne nakladanie s verejnými finančnými prostriedkami. Obyvateľom priľahlej bytovky 

bol pred investíciou Mesta Trenčín ponúknutý odpredaj dotknutého pozemku, avšak zo strany 

vlastníkov bytov nebol prejavený záujem. Predmetný pozemok zeleň z ul. Dlhé Hony je určený na 

náhradnú výsadbu zelene. Zároveň bolo žiadateľom oznámené, že v prípade modernizácie 

bytového domu, v rámci ktorého by došlo k záberu pozemku vo vlastníctve Mesta Trenčín, 

odborné útvary požadujú predložiť konkrétny zámer modernizácie, ktorý bude predložený na 

posúdenie a prerokovanie v odborných útvaroch Mestského úradu v Trenčíne. 

Na Útvar majetku mesta bola opätovne doručená žiadosť od Spoločenstva o odkúpenie  pozemku 

v zníženej výmere zo dňa 30.05.2022.   

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 09.06.2022 opätovne prerokovali žiadosť 

a trvali na svojom pôvodnom stanovisku zo dňa 02.03.2022. Spoločenstvo bolo o stanovisku 

informované listom zo dňa 10.06.2022. 

Dňa 05.07.2022 bol doručený e-mail od splnomocneného zástupcu Spoločenstva Inovecká 1141, 

ktorým doplnil svoju žiadosť o odkúpenie pozemkov o situácie z projektovej dokumentácie na 

modernizáciu ich bytového domu. Tieto podklady boli opätovne posúdené odbornými útvarmi, 

ktoré vydali nasledovné stanovisko k žiadosti o odpredaj: 

- Plocha pod BD na p.č. CKN 1861 kú. Trenčín je vo vlastníctve jednotlivých vlastníkov bytov 

a nie je predmetom žiadnych majetkovo-právnych vzťahov. 

- S predajom plôch pod chodníkmi, vrátane nich ,nesúhlasíme – chodníky sú súčasťou 

verejného priestoru 

- S predajom plôch v časti miestnej komunikácie a parkoviska a časť trávnatých plôch 

nesúhlasíme. 

- Súhlasíme s predajom trávnatej plochy, pričom ide o plochu pod navrhovanými balkónmi, 

resp. terasami na zvýšenom prízemí. Podľa predbežného zámeru by šlo o pás pozemku 

v celkovej dĺžke 24,325 m. Vzhľadom na výšku spodnej hrany terás na zvýšenom prízemí , t.j. 

1,4 m, kedy nie je predpoklad výsadby a údržby kvalitnej zelene pod terasami a balkónmi, 

požadujeme navrhnúť spôsob úpravy tejto plochy (napr. skaly rôznej frakcie s doplnením 

vhodných skalničiek a pod.) 
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- Zároveň odporúčame preveriť riešenie navrhovaných balkónov v rôznej hĺbke – navrhovaná 

terasa na zvýšenom prízemí 3,0 m, balkóny na ďalšom podlaží napr. 2,0 m a následne napr. 

1,6 m. Toto riešenie by zatraktívnilo celkový vzhľad bytového domu a prispelo ku komfortu 

bývania. 

- Umiestnenie altánku je možné dohodou prostredníctvom programu „garant zelene“(ide 

o jednorazové plnenie, konkrétne detaily, týkajúce sa finančného plnenia, materiálového 

riešenie, umiestnenia a pod., sú predmetom samostatného rokovania) 

Na základe uvedeného Vás žiadame o stanovisko k tejto žiadosti. 

Uznesenie: VMČ Stred súhlasí s predajom trávnatej plochy, pričom ide o plochu pod 

navrhovanými balkónmi, resp. terasami na zvýšenom prízemí, ktorá je nevyhnutná na obnovu 

bytového domu.  

 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 

 
Uznesenie bolo schválené 
 
Odporúčanie VMČ Stred: Zrušiť predmetný (starý, popraskaný) chodník pri BD Inovecká 1141 
a v prípade zrušenia po konzultácii so zástupcami obyvateľov bytového domu vysadiť 
odpovedajúcu zeleň. 
 
HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 

 
2.2.  Ing. Vanková: 

Žiadame Vás o vyjadrenie k odpredaju pozemkov v k.ú. Trenčín, C-KN parc.č. 2108/702 o výmere 

5 m2, C-KN parc.č. 3301/6 o výmere 22 m2, C-KN parc.č. 3301/8 o výmere 22 m2 a časť C-KN 

parc.č. 3301/10 o výmere cca 23 m2 (výmera bude upresnená geometrickým plánom) pre Ing. 

Jiřího Pokorného a manž., za účelom majetkovoprávneho vysporiadania dlhodobo užívaných 

pozemkov, cez ktoré majú žiadatelia zabezpečený prístup ku svojim nehnuteľnostiam a ktoré sú 

užívané ako súčasť záhrady. Ide o pozemky nachádzajúce sa na Ul. Pod Brezinou pozdĺž 

nehnuteľností vo vlastníctve kupujúcich. Na predmetných pozemkoch sa nachádzajú vstupy do 

rodinného domu, do garáže a pozdĺž záhrady sa nachádza oporný múr a okrasná výsadba. 

Žiadatelia pozemky dlhodobo užívajú a udržiavajú. Pre Mesto Trenčín ako aj tretie osoby  sú 

uvedené pozemky nevyužiteľné. Vzhľadom k tomu, že na predávaných pozemkoch sa nachádzajú 

stĺpy verejného osvetlenia, bude na týchto pozemkoch zriadené vecné bremeno spočívajúce 

v práve strpenia existujúcich inžinierskych sietí – VO v prospech Mesta Trenčín. 
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Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 13.7.2022 odporučili 

odpredaj pozemkov. 

 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 

 
Uznesenie bolo schválené 
 

2.3.  Ing. Vanková: 

Žiadame Vás o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – pozemkov v k. ú. Trenčín pre Miloš Vavrík – 

C-KN parc.č. 2119/5 záhrada o výmere 20 m2 a C-KN parc.č. 2119/25 trvalý trávnatý porast 

o výmere 66 m2, evidované na LV č. 1, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania, scelenia 

s nehnuteľnosťou vo vlastníctve kupujúceho a priameho prístupu k nehnuteľnosti vo vlastníctve 

kupujúceho. Ide o pozemky - zeleň na ul. Partizánska, svah nad úrovňou cesty vo vlastníctve 

mesta Trenčín. Predmetné pozemky sa nachádzajú pozdĺž celej dĺžky vstupu na pozemok 

kupujúceho a okrem scelenia s nehnuteľnosťou vo vlastníctve kupujúceho bude slúžiť ako priamy 

prístup k nehnuteľnosti vo vlastníctve kupujúceho. 

Pozemok je pre tretie osoby ako aj Mesto Trenčín nevyužiteľný. 

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar 

územného plánovania Mesta Trenčín dňa 13.07.2022 odporučili predaj pozemkov. 

 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 

 
Uznesenie bolo schválené 

 
2.4. Ing. Vanková: 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predĺženiu nájmu pozemkov, resp. o uzatvorenie novej nájomnej 

zmluvy na prenájom pozemkov k.ú. Trenčín, časť C-KN parc. č. 3366/1 zastavaná plocha 

a nádvorie, časť C-KN parc.  č. 3228/1 zastavaná plocha a nádvorie spolu o výmere 30 m2, 

evidované na LV č. 1 ako Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina a spevnenej plochy vo vlastníctve 

Mesta Trenčín, nachádzajúcej sa na pozemku  C-KN parc. č. 3228/28 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 11 m2, zapísanej na LV č. 2632 ako vlastník Slovenská republika, správca Slovenská 

správa ciest v podiele 1/1-ina pre Petra Barinku, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemkov a spevnených plôch, na ktorých budú vybudované chodníky pre peších v súvislosti so 

stavbou „Prestavba rodinného domu s č. 59 na polyfunkčný objekt“ SO 201 Parkovisko 

a spevnené plochy, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva 

zverejnená, do doby vydania právoplatného kolaudačného rozhodnutia, ktorý povolí užívanie 
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stavebného objektu, maximálne na dobu 1 rok. Ide o časť miestnej komunikácie a chodníka  na 

križovatke Ul. Družstevná a Ul. Legionárska. Dňa 10.07.2020 bola medzi Mestom Trenčín ako 

prenajímateľom a Petrom Barinkom ako nájomcom uzatvorená Nájomná zmluva č. 6/2020, 

ktorej predmetom bol prenájom vyššie uvedených pozemkov za účelom vybudovania chodníkov 

pre peších na dobu určitú, s účinnosťou odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia 

maximálne do doby dokončenia stavby uvedenom v stavebnom povolení, v prípade, že 

v stavebnom povolení nebude uvedený termín ukončenia stavby, doba nájmu sa uzatvára 

maximálne na dobu 2 rokov odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia. Stavebné povolenie 

na stavbu  „Prestavba rodinného domu s.č.59 na polyfunkčný objekt“ Družstevná ulica, Trenčín, 

SO 201 Parkovisko a spevnené plochy bolo vydané dňa 30.9.2020 pod č. ÚSaŽP 

2020/41548/102363/20/Zm a nadobudlo právoplatnosť dňa 15.10.2020. 

Vzhľadom k tomu, že účel nájmu nie je možné splniť v lehote uvedenej v Nájomnej zmluve č. 

6/2020 z finančných dôvodov spôsobených pandémiou COVID-19 a vojnou na Ukrajine, nájomca 

požiadal o predĺženie nájomnej zmluvy. 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 11.08.2022 odporučili prenájom nehnuteľnosti 

tak, ako je vyššie uvedené. 

 

 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 

 
Uznesenie bolo schválené 

 
2.5. Ing. Vanková: 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti BYTINVEST s.r.o., ktorá je investor stavby 

„Bytový dom Na Zongorke, Trenčín“ a požiadali Mesto Trenčín: 

1) zámenu pozemkov v k.ú. Trenčín  

a) pozemok novovytvorený reg. C-KN parc.č. 2638/84 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 22 m2, odčlenený geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc. č. 

2638/20, 

b) pozemok novovytvorený reg. C-KN parc.č. 2638/85 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 4 m2, odčlenený geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 2638/82, 

celková výmera predstavuje 26 m2 

zapísané na LV č. 9407, ako vlastník  Ing. Henrich Pavlík a Eva,  v podiele 1/1-ina. 

Za 

a) pozemok novovytvorený reg. C-KN parc.č. 3443/4 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 50 m2 odčlenený geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc. č. 3443/1,  
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b) pozemok novovytvorený reg. C-KN parc.č. 2639/81 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 1 m2 odčlenený geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc. č.2639/16, 

celková výmera predstavuje 51 m2, 

zapísané na LV č. 1, ako vlastník Mesto Trenčín,  v podiele 1/1-ina. 

Rozdiel vo výmere pozemkov 25 m2 bude riešený finančným vyrovnaním v prospech Mesta 

Trenčín. 

Účelom zámeny je: 

Pre Ing. Henrich Pavlík a manž. Eva  – vytvorenie územia pre výstavbu bytového domu na Ul. Na 

Zangorke. 

Pre Mesto Trenčín -   vybudovanie chodníka,  predĺženie miestnej komunikácie a verejného 

osvetlenia v zmysle predloženej situácie na stavbu „Bytový dom Na Zongorke, Trenčín“ 

vypracovanej Ing. Henrichom Pavlíkom zo dňa  05/2022, ktoré budú odovzdané do vlastníctva 

Mesta Trenčín. 

 

2) o prenájom pozemkov vrátane spevnenej plochy v k.ú. Trenčín - novovytvorená C-KN parc.č. 

2638/85  zastavaná plocha o výmere 4 m2, novovytvorená C-KN parc.č. 2638/84  zastavaná 

plocha o výmere 22 m2, časť C-KN parc.č. 3443/1 zastavaná plocha o výmere cca 507 m2, C-KN 

parc.č. 2639/4 zastavaná plocha o výmere 35 m2, časť C-KN parc.č. 2639/16 zastavaná plocha 

o výmere cca 40 m2, časť C-KN parc.č. 2640/35 zastavaná plocha o výmere cca 10 m2 – t.j. spolu 

o výmere  618 m2, za účelom realizácie inžinierskych sietí a stavebných objektov:  

• SO 101 Prekládka VN,  

• SO 202 Bytový dom 2, 

• SO 301 Prípojka vody,  

• SO 302 Kanalizácia,  

• SO 303 Verejné osvetlenie,  

• SO 304 Prípojka STL plynu,  

• SO 305 Prípojka NN,  

• SO 305.1 Rozšírenie rozvodov NN,  

• SO 306 Prípojka slaboprúdu 

• SO 307.1 Predlženie miestnej komunikácie,  

• SO 307.2 Spevnené plochy,  

  pre stavbu „Bytový dom Na Zongorke, Trenčín“. 

Prenájom bude riešený na dobu určitú s účinnosťou odo dňa právoplatnosti stavebného 

povolenia maximálne do doby dokončenia stavby uvedenom v stavebnom povolení v prípade, že 

v stavebnom povolení nebude uvedený termín ukončenia stavby, doba nájmu sa uzatvára 

maximálne na dobu 2 rokov odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia. Prenájmom pozemku 

si žiadateľ zabezpečí dostatočne iné práva k pozemkom v zmysle § 139 ods.1 zákona č.50/1976 

Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov. Ide o pozemky, 

časť miestnej komunikácie a trávnatej plochy na Ul. Na Zongorke, na ktorých bude riešená 
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výstavba predĺženia miestnej komunikácie, vybudovanie chodníka pre novú výstavbu bytového 

domu a realizácia IS – SO. Po vydaní právoplatného kolaudačného rozhodnutia na stavebný 

objekt „Predlženie miestnej komunikácie“ a „Verejné osvetlenie“, budú tieto odovzdané do 

vlastníctva Mesta Trenčín. Kúpa stavebných objektov podlieha schváleniu Mestským 

zastupiteľstvom v Trenčíne.   

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar 

územného plánovania Mesta Trenčín dňa 09.06.2022 odporučili prenájom a zámenu pozemkov 

v zmysle žiadosti. 

 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 

 
Uznesenie bolo schválené 

 
 
2.6. Ing. Vanková: 
  

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k žiadosti SR-Ministerstva vnútra Slovenskej republiky, ktoré 

požiadalo o prenájom pozemku v k.ú. Trenčín – časť CKN parc.č. 2509/13 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 88 m2, za účelom jeho využívania na parkovanie 1 autobusu 

medzimestského Karosa a 2 autobusov medzimestských Peugeot.    

Ide o pozemok nachádzajúci sa v areáli Mestského hospodárstva a správy lesov, m.r.o., na Ul. 

Soblahovská č. 65 v Trenčíne. Ministerstvo vnútra SR požiadalo o prenájom vyššie uvedeného 

pozemku pre služobné činnosti Krajského riaditeľstva Policajného zboru v Trenčíne. Prenájom 

pozemku by znamenal prínos pre plnenie služobných úloh a zefektívnil by výkon služobnej 

činnosti útvarov KR PZ tým, že sa výrazne uvoľní priestor pre parkovanie osobných služobných 

motorových vozidiel priamo v areáli dvora KR PZ. Uvedené by malo vplyv na skrátenie časov 

výjazdov k udalostiam vzniknutých počas výkonu služby. Predmetné autobusy sa pravidelne 

využívajú na presuny väčšieho počtu policajtov zo všetkých okresov  v prípade bezpečnostných 

opatrení v kraji, ako aj na území Slovenskej republiky a ich parkovanie  v priestoroch mimo areálu 

KR PZ zjednoduší ich využitie predovšetkým z dôvodu lepšej manipulácie a skrátenia času vjazdov 

a výjazdov, a skrátenia času príjazdov na miesto určenia. Prenájom predmetného pozemku 

požadujú na dobu neurčitú, s prístupom k predmetu nájmu 24 hodín denne 7 dní v týždni, 

s prihliadnutím na charakter plnenia služobných povinností.  

 

HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 

 
Uznesenie bolo schválené 
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2.7. Ing. Vanková: 

Žiadame Vás o vyjadrenie k prenájmu pozemkov k.ú. Trenčín, C-KN parc.č. 101/1 zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 725 m2, C-KN parc.č. 100/5 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

337 m2 a časť C-KN parc.č. 100/1 ostatná plocha o výmere 380 m2, pre Kanoistický klub 

Trenčianskeho telovýchovného spolku Trenčín, o.z., za účelom majetkovoprávneho 

vysporiadania pozemkov, ktoré sú využívané ako súčasť lodenice v súlade s predmetom činnosti 

občianskeho združenia – vodácke športy, na dobu neurčitú s účinnosťou odo dňa nasledujúceho 

po dni v ktorom bude zmluva zverejnená, za cenu nájmu 1,- € ročne za nasledovných podmienok: 

- nájomca sa zaväzuje, že bude rešpektovať stavebné práce v súvislosti s modernizáciou  starého  

 cestného mosta a s tým súvisiacou prekládkou Chynoranskej železničnej trate, ktorá bude

 priblížená k existujúcemu objektu hangáru nachádzajúceho sa na pozemku C-KN parc.č. 100/5

 a k pozemkom, ktoré sú predmetom prenájmu 

- nájomca sa zaväzuje, že v prípade potreby Mesta Trenčín a na základe výzvy prenajímateľa uvoľní  

 pozemky, ktoré sú predmetom nájmu a to z dôvodu, že v  súvislosti s Plánom organizácie

 výstavby  bude za objektami hangáru a lodenice zriadený dočasný prejazd cez Chynoranskú

 železničnú  trať ako aj dočasná prístupová  cesta počas doby výstavby, s možným predpokladom, 

 že pri preložke Chynoranskej železničnej trate budú organizáciou výstavby (napr. zariadením

 staveniska) čiastočne dotknuté aj pozemky, ktoré sú predmetom nájmu 

- nájomca sa zaväzuje odstrániť jestvujúce oplotenie nachádzajúce sa na telese hrádze vo

 vlastníctve Slovenského vodohospodárskeho podniku š.p., a to z dôvodu, že v zmysle platného

 Územného plánu Mesta Trenčín je hrádza v danej lokalite definovaná ako pešia zóna v súvislosti 

 s pripravovanou revitalizáciou starého železničného mosta, kde je nevyhnutné priame napojenie 

 peších priamo z hrádze na starý železničný most  a pokračovaním po hrádzi smerom ku krytej 

 plavárni, v termíne ku kolaudácii revitalizácie starého železničného mosta, resp. prepojenia 

 hrádzí. Pohyb cyklistov bude zabezpečený po pripravovanej Vážskej cyklomagistrále medzi riekou 

 Váh a hrádzou v danej lokalite. 

- v prípade nedodržania účelu a  vyššie uvedených podmienok bude výpovedná lehota 1 mesiac, 

 v ostatných prípadoch bude výpovedná lehota 3 mesiace bez udania dôvodu 

Ide o pozemky nachádzajúce sa medzi Chynoransklou železničnou traťou a hrádzou. Občianske 

združenie  tieto pozemky dlhodobo využíva ako súčasť areálu lodenice. Kanoistický klub TTS 

Trenčín, o.z. požiadalo o prenájom pozemkov v súvislosti s rozvojom a so zefektívnením 

športovej činnosti. Zámerom združenia je taktiež oprava oplotenia areálu, aby sa zvýšila 

bezpečnosť detí, mládeže ako aj majetku, aby sa nevytvárali čierne skládky a aby sa eliminovala 

trestná činnosť. 

Hlavný architekt Mesta Trenčín dňa 7.9.2022 odporučil prenájom pozemkov za vyššie uvedených 

podmienok.  

HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Pavol 
Bobošík 
Uznesenie bolo schválené 
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3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

Ing. Stacherová, p. Bednár + Spoločenstvo 
vlastníkov bytov Inovecká 1137: Žiadajú o 
primerané riešenie situácie v bezprostrednom okolí 
ich bytového domu – úprava a modernizácia 
komunikácie pred bytovým domom, ktorá je v 
súčasnosti pre obyvateľov BD neúnosná. 
Neohľaduplní vodiči ohrozujú bezpečnosť 
obyvateľov, ktorí vychádzajú z vchodu priamo na 
komunikáciu a dochádza tu tiež zo strany vodičov k 
rôznym poškodeniam BD. Žiadajú (na najbližšom 
mestskom zastupiteľstve) vyčlenenie finančných 
prostriedkov na projektovú dokumentáciu, aby sa v 
dohľadnej dobe mohla realizovať náprava 
súčasného stavu. Požadujú kontaktovať s 
informáciami o postupe riešenia ich situácie 
predsedníčku spoločenstva p. Ing. Zuzanu Pappovú, 
príp. p. Ing. Miroslavu Stacherovú 
(mirka.stacherova@gmail.com) 

Mestské zasatupiteľstvo dňa 22.6.2022 vyčlenilo 
financie na vypracovanie projektovej dokumentácie. 
Mestský úrad teda v najbližšej dobe dá pozemky 
zamerať geodetom a osloví správcov inžinierskych sietí 
v oblasti o vytýčenie. Následne dá spracovať 
projektovú dokumentáciu autorizovanému 
projektantovi. Po spracovaní projektu, bude tento 
odoslaný na vyjadrenie správcom sietí a dotknutým 
organizáciam. Po ich súhlase požiada mesto stavebný 
úrad o vydanie povolenia pre umiestnenie stavby a 
následne pre stavebné povolenie. Vzhľadom na to, že 
sa jedná aj o parkovacie plochy možno očakávať, že do 
procesu sa prihlási neslávne známa organizovaná 
skupina "Združenie bytových samospráv" pána Slávika 
z Bratislavy, ktorá celý proces bude sabotovať. Týmto 
sme si zároveň splnili požadovné poskytnutie 
informácii. 

P. Egg: Aké opatrenia boli prijaté a budú plynúť z 
aktuálneho stavu CO krytov? 

O CO kryty je dlhodobo starané tak, aby na nich 
fungovala najmä elektroinštalácia, wc, umývadlá, 
vstupné uzávery, čerpadlá a filtro ventilačné 
zariadenia. Taktiež je podľa potreby 
dopĺňaný/obmieňaný materiál, náradie a čistiace a 
hygienické prostriedky. Na krytoch sú pravidelne 
vykonávané všetky potrebné revízie a prípadné 
nedostatky z nich vyplývajúce sú odstraňované. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame 
zvážiť opodstatnenosť umiestnenia komerčnej 
smerovej šípky na stĺpe VO na ul. 
Hasičskej, odkazujúcej na, už pravdepodobne 
nepoužívané, kancelárie COOP Jednoty 
v pasáži Zlatá Fatima. Okoloidúci by sa mohli mylne 
domnievať, že sa na adrese nachádza 
predajňa. V blízkosti síce je predajňa spoločnosti 
COOP Jednoty, má však inú adresu. 

Oslovíme COOP Jednota, či kancelárie sa naozaj 
nepoužívajú a v prípade potvrdenia tejto skutočnosti, 
bude smerová šípka demontovaná. 

P. Egg: Kedy naposledy bola meraná statika 
gabionového múru na Hornom šianci? Je k tomu 
dokumentácia (správa o meraní)? 

"Posúdenie stavu opornej gabiónovej steny na ulici 
Horný Šianec" vypracoval vo februári 2020 Ing. Marián 
Kubiš, autorizovaný stavebný inžinier pre statiku 
stavieb. Posudok má 19 strán, takže ho nie je možné 
celý v rámci tejto požiadavky zverejniť. V prípade 
potreby je možné do neho nahliadnuť na útvare 
mobility. 
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P. Egg: Parkovací systém-opätovne žiada o zváženie 
zavedenia možnosti zakúpenia zľavneného 
parkovania na MsP (napríklad pre návštevy na 
víkend možnosť zakúpiť zľavnené parkovné aj v 
piatok večer na MsP) 

Na túto otázku bola poslaná rozsiahla odpoveď - VMČ 
Stred 84/2021. Mesto Trenčín na nej naďalej trvá. Text 
pôvodnej odpovede: Táto otázka bola už niekoľko krát 
riešená. Výsledok je nasledovný: 
Napr. v období 1.6.2021 - 18.10.2021 bolo predaných 
celkom 1941 návštevníckych kariet, z toho 1879 (97 %) 
elektronicky, a 62 osobne v klientskom centre. 62 
kariet v klientskom centre si zakúpilo 33 ľudí (niektorí 
opakovane).Iba 15 kariet bolo kupovaných na sobotu 
alebo nedeľu, zvyšných 47 kariet so začiatkom 
platnosti v pracovný deň; a naviac, aj tých 15 kariet 
platných na víkend sa v drvivej väčšine dá zakúpiť v 
predstihu, takže nemusia byť kupované až počas 
víkendu. Obdobie, ktoré uvažujeme, má 20 víkendov, 
tzn. nevychádza ani jedna karta na víkend. Takže. na 
to, aby si cca jeden občan za rok počas víkendu mohol 
prísť kúpiť kartu pre návštevu, potrebujeme vyriešiť 
predajné miesto otvorené nonstop - asi jediné vhodné 
miesto je mestská polícia, pričom je potrebné 
nasledovné.: 
zaškoliť všetkých ľudí na MsP, ktorí majú cez víkend 
služby, na predaj kariet cez systém MP Manager a pri 
tom "kvante" predaných kariet je školenie potrebné 
pravidelne opakovať, nakoľko to vychádza tak, že 
jeden policajt predá jednu kartu asi 1x za 30 rokov. 
k tomu treba riešiť elektronickú pokladňu, alebo 
terminál a v pondelok - po víkende - odovzdanie 2 eur 
za parkovaciu kartu a tiež odovzdanie papierovej 
žiadosti, a to všetko  kvôli cca 2 eurám ročne! 
ekonomická návratnosť je niekoľko stoviek ak nie tisíc 
rokov.Pritom štandardne je to možné riešiť tak, že 
babka, dedko dá číslo na infolinku synovi/dcére, ten 
zriadi konto a kupujú si kartu pre návštevy, takto to 
funguje dobré 3 roky, o čom svedčí aj tých 97 % 
elektronicky kúpených kariet. Prípadne sú stále po 
celom meste dlhodobé parkoviská, kde je možné cez 
víkend a v pracovné dni v noci parkovať bezplatne 
Takže prehodnotili sme a výsledok je opätovne NIE. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o 
poskytnutie údajov o vyťaženosti nočnej linky 50 v 
roku 2019 – teda pred 
začiatkom pandémie. O údaje žiadame z dôvodu 
blížiacej sa zmeny dopravcu, nakoľko 
predpokladáme, že neskôr už nebude možné tento 
typ dát získať. 

V roku 2018 bolo linkou 50 prepravených 3486 
cestujúcich, v roku 2019 to bolo 3738 cestujúcich. Čo 
je približne 70 cestujúcich za týždeň. 
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Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o 
poskytnutie údajov o naplnenosti spojov linky 24 v 
čase adventných víkendov, 
kedy bola jej kapacita, aj na základe nášho návrhu, 
posilnená kĺbovými autobusmi (malo by ísť 
o víkendy 4./5.12., 11./12.12. a 18./19.12). O 
poskytnutie informácie žiadame z rovnakého 
dôvodu ako v predošlom prípade. 

Prosíme o posunutie otázky do ďalšieho mesiaca, 
nakoľko do uzávierky sa nám odpoveď nepodarilo 
získať. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame 
preveriť, či má drevený stĺp elektrických rozvodov 
na Staničnej ulici, pred budovou 
ŠUP, ešte nejaké využitie. V opačnom prípade 
prosíme o jeho demontáž, nakoľko ide 
o zbytočný rušivý prvok vo verejnom priestore. 

Oslovili sme Západoslovenskú distribučnú spoločnosť 
so žiadosťou o vyjadrenie , či je stĺp ešte v prevádzke a 
či je prípadne možné ho odstrániť. Odpoveď doposiaľ 
nemáme. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Radi by sme 
upozornili na prepadnutý povrch cyklotrasy, na 
viacerých miestach na 
Legionárskej ulici (jednotlivé prepady viď. foto). 
Pred nerovnosťami sa cyklisti musia uhýbať 
medzi autá, do jazdného pruhu. Prosíme o 
zabezpečenie opravy ešte pred realizáciou 
zeleného nástreku, aby následne neprišlo k jeho 
znehodnoteniu. 

Oprava cyklotrasy v úseku od KO 
Legionárska/Soblahovská  po Braneckého zastávka 
MHD v oboch smeroch je zaradená v zozname 
objektov stavebnej údržby pre tento rok pred 
aplikáciou protišmykového povrchu. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na základe 
viacerých podnetov od obyvateľov okolitých 
nehnuteľností žiadame mesto, ako 
stavebný úrad, aby poprosilo stavebníka na 
Olbrachtovej 24 (vedľa škôlky) o utlmenie 
stavebného ruchu v dňoch pracovného pokoja. 
Obyvatelia okolitých budov uvádzajú, že 
stavba a s ňou spojená hlučnosť a prašnosť neutícha 
ani počas víkendov a sviatkov. 

Stavebný úrad bude kontaktovať stavebníka a poprosí 
ho, aby obmedzil hlučné a prašné práce počas 
víkendov 
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4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

1 

P. Baránková (požiadavka občana v rámci konania na Panenskej ulici): Prosím riešiť situáciu - padajúci 
múr a schodisko pri PAMASe. 

       

2 

MUDr. Žďárský, p. Peter Predanócy: V prílohe Vám posielam sken Výzvy na zrušenie zákazu 
parkovania na Partizánskej ulici ako aj fotky predmetnej časti ulice. Viete mi prosím poradiť ako mám 
ďalej postupovať? Neviem či to mám ísť podať na mesto (adresovať to na poslancov za mestskú časť 
stred) prípadne či mám ešte riešiť ďalšie podpisy alebo to bude stačiť.  

     

3 

P. Šedivý + obyvatelia BD Inovecká 1141: požiadavka na zrušenie starého rozpadnutého a zarasteného 
chodníka pri BD a v prípade zrušenia výsadbu odpovedajúcej zelene po konzultácii so zástupcami 
obyvateľov predmetného BD (napr. živý plot) 

4 
Ing. Oboňa: opätovná požiadavka na riešenie situácie na ul. Belá. Situácia bol riešená na májovom 
zasadnutí a odvtedy sa ešte zhoršila. Požiadavka na zjednosmernenie v smere 507-Letisko 

5 
P. Egg: do budúcnosti požaduje viac dbať o dopravnú obslužnosť k supermarketom s potravinami 
(napr. situácia ul. Inovecká-Kaufland) 

6 
P. Egg: požaduje opraviť výtlky na ulici Horný Šianec medzi bytovkou 13-15, ideálne pred zimou, kedy 
by sa mohli ešte prehĺbiť a zvýrazniť. 

7 
MUDr, Žďárský: Kedy (k akému dátumu) a s akými parametrami by mal p. Hudy vybudovať chodník na 
Brezinu? 

8 
Ing. Ščepko: Prosíme zvážiť možnosti riešenia odhlučnenia policajných psov v priestoroch krajského 
riaditeľstva. 

9 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Radi by sme upozornili na nebezpečný, zdanlivo bezbariérový, 
priechod na ulici Bratislavská, pred ŽST Zlatovce. V rámci asfaltovania cesty I/61 bol nový asfalt 
položený vyššie, než je výška odvodňovacieho žľabu, aj samotného skoseného obrubníka na chodníku. 
Chodec teda po tom, ako na takýto, na prvý pohľad bezbariérový priechod vojde, môže o vysoký asfalt 
ľahko zakopnúť, spadnúť a zraniť sa. V žľabe sa naviac hromadí neodtekajúca voda. Žiadame o 
odfrézovanie a úpravu vozovky, aby bola výškovo plynulo napojená na hranu odvodňovacieho žľabu a 
chodníka. Dnes je výškový rozdiel až 10 cm. 
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10 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Obdobný problém ako v predošlom podnete. Výška nového 
asfaltu na Bratislavskej ulici je o cca 6 cm vyššia než asfaltu na Veľkomoravskej ulici. Na okraji 
komunikácie, pri obrubníku, asfalt nie je zarovnaný, čo je nebezpečné najmä pre cyklistov a 
kolobežkárov. Tí môžu po náraze do vyššieho asfaltu spadnúť z kolobežky/bicykla a zraniť sa. Žiadame 
o urýchlené doliatie chýbajúceho asfaltu a plynulé zarovnanie. 

 

11 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame o informáciu, v akej fáze je realizácia našej požiadavky 
ID 1351 zo dňa 9.5.2022, o vyčistenie sklenených výplní protihlukovej steny medzi areálom GMAB a 
Hasičskou. Napriek odpovedi Ing. Jaroša: „Vyčistenie protihlukovej steny zaradíme do plánu údržby,“ 
dodnes nebola vykonaná. Prosíme informáciu o aktuálnom poradí predmetnej požiadavky a o zaslanie 
Plánu údržby mailom – predpokladáme, že materiál existuje v elektronickej podobe. 

12 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Rovnako prosíme o informáciu, v akej fáze je realizácia našej 
požiadavky ID 1352 zo dňa 9.5.2022, o vyčistenie sklenených výplní prístrešku zastávky Trenčín, 
Električná, nemocnica smer Bánovce nad Bebravou. Napriek odpovedi Ing. Jaroša: „Údržbu prístrešku 
zaradíme do plánu opráv,“ dodnes nebola vykonaná. Prosíme informáciu o aktuálnom poradí 
predmetnej požiadavky a tiež o zaslanie Plánu opráv mailom – predpokladáme, že materiál existuje aj 
v elektronickej podobe. 

13 
Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o kvalifikovaný odhad - nacenenie spracovania projektu 
vyvýšeného priechodu na Bezručovej ulici, pred rovnomennou základnou školou.  

14 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na základe podnetu od obyvateľov štvrte Vinohrady, p. 
Hudcovského a p. Králika, prosíme o kvalifikovaný odhad - nacenenie spracovania projektu pre 
predĺženie staničného podchodu v ŽST Zlatovce, od úrovne 2. nástupišťa do priestoru medzi 
staničnými koľajami a vlečkou do VOP a následné úrovňové prepojenie cez teleso vlečky po začiatok 
Ulice Vladimíra Predmerského (viď. priložený nákres, mapa zdroj: MV SR). Všetky predmetné pozemky 
sú podľa elektronickej katastrálnej mapy vo verejnom vlastníctve. Investíciou by sa umožnil 
jednoduchý prístup obyvateľom novej štvrte Vinohrady nie len na ŽST Zlatovce (priame vlaky do Žiliny 
a Bratislavy), ale aj smerom na Staničnú ulicu a k Úspechu. Zároveň prosíme preveriť z hľadiska 
predpisov ŽSR možnosť vybudovania úrovňového priechodu aj cez staničnú koľaj ŽST Zlatovce za 
druhým nástupišťom, čím by predĺženie podchodu vôbec nebolo nutné. 
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15 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Do 31.8.2022 boli na zastávke MHD Hasičská umiestnené 
integrované informačné LED tabule, zobrazujúce najbližšie odchody liniek MHD aj prímestskej 
dopravy. V súvislosti so zmenou dopravcu a uzavretím Dodatku č. 27 k zmluve medzi Mestom Trenčín 
a SAD Trenčín a. s. je zrejmé, že tabule budú naďalej využívané výhradne pre linky prímestskej 
dopravy. Túto skutočnosť vnímame ako krok smerom späť. Chápeme možné softwarové prekážky, 
radi by sme sa však informovali, či sa Mesto, TSK a dotknutí dopravcovia zaoberajú hľadaním 
alternatívy, ktorá by umožnila nie len integrované LED informačné tabule zachovať, ale postupne ich 
rozšíriť aj na ďalšie spoločné zastávky MHD a prímestskej dopravy? Radi by sme dali do pozornosti 
zastávku Považská Bystrica, žel. st., na ktorej sa nachádzajú tabule integrujúce dáta až od 5 dopravcov 
(DPMPB, MDS, SAD Trenčín, SAD Žilina, ZSSK), ktorá by mohla slúžiť ako inšpirácia pre nájdenie 
optimálneho softwarového riešenia. 

 

16 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o kvalifikovaný odhad - nacenenie nákladov potrebných 
na rekonštrukciu chodníka na Legionárskej ulici, v úseku od križovatky Legionárska x Partizánska, 
popred mäsiarstvo Urbánek, po obchodný dom Omar (viď. priložený nákres, mapa zdroj: MV SR). 
Formou výmeny asfaltu za zámkovú dlažbu, vrátane realizácie signalizačného pásu z dlažby pre 
nevidiacich, na zastávke MHD Legionárska smer Braneckého. Rovnako by sme sa radi opýtali na 
možnosť a vhodnosť výsadby zelene s plytkou koreňovou sústavou v predmetnom úseku.  

 

17 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: 18. 7. 2022 napoludnie bol občanmi pozorovaný biely povlak na 
Váhu pri areáli golfového ihriska na Novinách - prosíme o prešetrenie u kompetentných inštitúcií, či 
bolo toto znečistenie Váhu zaznamenané, čo bolo príčinou znečistenia, resp. kto bol jeho pôvodcom. 

 

18 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o obnovenie zasielania zoznamu podaní na stavebný 
úrad poslancom MsZ. Zoznam bol zasielaný v minulosti každomesačne a bol veľmi dobrým 
doplnkovým zdrojom informácií pre aktívnych poslancov MsZ, aké stavebné aktivity sa v meste 
chystajú a pripravujú. Posledný prehľad bol zaslaný za február 2021. 
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19 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na konci pešej zóny boli celú túto sezónu takto (viď foto z mája 
a zo septembra 2022) burinou zarastené kvetináče, čo pôsobilo mimoriadne neesteticky. Prosíme o 
vyjadrenie správcu zelene a o popísanie plánu, či sa plánuje do budúcnosti nejaká náprava vyfoteného 
stavu. 

  

20 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na križovatke Puškinova - Sasinkova, kde sa pokladalo nové 
plynové (?) potrubie, narástla na mieste po zasypaní výkopu vysoká burina, nepokosená ani počas 
letného kosenia. Žiadame touto cestou o údržbu spomenutej plochy. 

 

21 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri asfaltovaní chodníkov Puškinova x Sasinkova rozbúraných 
výkopovými prácami, bol poškodený asfalt na priľahlej ceste, nakoľko práce sa realizovali v horúcom 
počasí, kedy asfalt na ceste bol mäkký a nevydržal ťarchu ťažkých stavebných mechanizmov. Žiadame 
o nápravu. 

 

22 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: V množstve budov v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta sú staré, 
nefunkčné, “zapečené” ventily na radiátoroch, čím nie je možné regulovať teplotu v jednotlivých 
miestnostiach, čo vedie k prekurovaniu miestností, resp. ku kúreniu aj v miestnostiach, ktoré sa 
permanentne nevyužívajú a bolo by možné v nich znížiť teplotu na minimum. V terajšej energetickej 
situácii je preto o to aktuálnejšia otázka, ako predchádzať zbytočne vysokým nákladom na energie a 
dávame na zváženie operatívne vymeniť tieto nefunkčné radiátorové ventily za termostatické hlavice, 
ešte pred začiatkom nastávajúcej vykurovacej sezóny. Aspoň v zariadeniach, kde je situácia 
najproblematickejšia, kde sú v šetrení energiami najväčšie rezervy. 

 

23 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Radi by sme požiadali o preverenie možnosti zriadiť priechod 
pre chodcov na Legionárskej ulici, na vetve odbočujúcej smerom k trhovisku. Ide o frekventovaný peší 
ťah medzi zastávkou MHD a priechodom smerom k nemocnici, oficiálne tu ale priechod vyznačený nie 
je. 
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24 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri poslednom sobášení sa na mňa obrátila pani, ktorá hráva pri 
sobášnych obradoch na piane v sobášnej sieni. Upozornila ma na vynechávajúce klávesy (konkrétne 
„éčko“ vynecháva), niekoľko krát sa jej stalo, že nešlo prepínať medzi inštrumentom – klavírom a 
orgánom. Podľa jej slov, má aj malý rozsah čo vyžaduje upravovať si noty. Samotný vek odhadla na 
približne 20 rokov. Osobne si myslíme, že krajské mesto, ktoré zabezpečuje svadobné obrady nie len 
pre Trenčanov, ale pre ľudí z okolia či zahraničných snúbencov, by mohlo mať kvalitné zázemie 
pre takúto slávnostnú udalosť. Pani nám poslala aj niekoľko možných návrhov, kde sa cena 
pohybuje od cca 500 eur – 5 500 eur. Chceli by sme sa spýtať, či je mesto naklonené k zakúpeniu 
nového klavíru na rok 2023. 

     

25 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Boli sme upozornení na nevyhovujúce oplotenie hlavne medzi 
MŠ a ZŠ na Dlhých Honoch. Jedna časť plota už padla na jedno z detí. Táto časť je vidieť aj na fotografii 
nižšie (chýbajúca časť plota). Aby v budúcnosti nedošlo k zraneniu ďalších škôlkarov, chceli by sme 
poprosiť o cenu za celú výmenu oplotenia v susedstve so ZŠ Dlhé Hony. 

  

26 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Po komunikácii s pani riaditeľkou by sme sa chceli spýtať, či je 
možné v roku 2023 zabezpečiť presunutie jestvujúceho pieskoviska v areály škôlky na iné, 
vyhovujúcejšie miesto. Alebo je potrebné riešiť to iným spôsobom. 

 

27 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Bolo by možné vyčísliť odhadované náklady na 
vybetónovanie/vyasfaltovanie plochy v areáli škôlky MŠ Legionárska s rozmermi 7 x 12 metrov. Šlo by 
o plochu pre budúce zakreslenie dopravného mini ihriska, aby bolo možné deti učiť základné pravidlá. 

 

28 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Napojenie cyklotrasy na priechod pre chodcov – zjazd z 
privádzača Biskupice. Po dobudovaní poslednej časti chodníka do Nozdrkoviec sa začalo prirodzene 
využívať toto napojenie aj na už existujúcu cyklotrasu. Ako ukazujú fotky ešte z leta, cyklisti toto 
prepojenie začali využívať. Chýba však asfaltová prepojovacia časť tak, aby sa dalo bezpečne dostať 
na/z cyklotrasy. Radi by sme túto vec otvorili aj na Cyklokomisii. 
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29 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Vrátenie nádob na triedený odpad – Ulica I. Olbrachta. Po 
komunikácii s vedúcim Útvaru mobility, ktorý odkomunikoval s dopravným policajtom možnosť 
zriedenia stojiska odpadových nádob pred sídlom vojakov, by sme sa chceli spýtať na odhadované 
náklady. Podľa našich informácii dopravní policajti požadujú vybudovanie vyvýšeného stojiska vo 
výške chodníka so zabezpečením proti pohybu nádob. Malo by ísť o nádoby pre zber skla, papiera a 
plastov. Tie tam boli umiestnené už v minulosti. 

 

30 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri tvorbe rozpočtu pre rok 2022 sme boli pánom primátorom 
ubezpečení, že investičné akcie ako je nasvietenie reliéfu J. Jiskru z Brandýsa a rekonštrukcia časti 
podchodu pod Električnou ulicou v smere na Noviny budú zrealizované. Ohlásené boli aj cez mestom 
spriaznený Instagramový kanál Squere Trenčín, ktoré dostáva informácie priamo z mesta. Preto by 
sme sa chceli spýtať, kedy budú tieto akcie dokončené. Avizovaný bol v príspevku zo 6.7.2022 
termín konca septembra 2022. Revitalizácia podchodu na Noviny bola súčasťou návrhu Mestského 
zásahu z roku 2013 - http://www.mestskezasahy-tn.sk 

  

31 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Dostali sme podnet na osadenie cyklostojanov (na fotografii 
nižšie) v interiéri vstupnej časti Mestského úradu zo strany Okr. úradu. Problematické sú nie len z 
estetického hľadiska (keďže odrážajú sa od veľkých zrkadiel na schodisku pri fotení novomanželov) a 
tiež z praktického hľadiska, kde pri väčšom počte bicyklov bránia pohybu svadobných hostí. Nebolo by 
vhodné nájsť lepšie miesto, než je osadenie v interiéry vstupnej haly? Asi nebudú ani úplne vhodné z 
pohľadu únikových ciest pri prípadnej evakuácii objektu.  

 

32 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Chodník pri garážach pri Bezručovej ulici – Slnečné námestie. 
Cez leto sme ústne komunikovali o možnosti výmeny rozpadnutého povrchu chodníka v tejto 
časti mesta. Argumentovali sme, že ide o prakticky jediný chodník, ktorý prepája túto lokalitu 
so Soblahovskou ulicou v smere do mesta, na zastávku MHD pri cintoríne aj do Lidla. Aké sú 
odhadované náklady na jeho opravu? 

 

http://www.mestskezasahy-tn.sk/
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5. RÔZNE 

 V rámci tohto bodu prebiehala diskusia medzi p. Medalom a p. Lisáčkom ohľadne regulovania 
teploty v niektorých zariadeniach (škôlky, školy...), opatreniach v súvislosti s úsporou energie a zámerom 
do budúcnosti venovať sa investíciám do zníženia energetickej náročnosti.  

 Ďalšou témou diskusie v rámci bodu rôzne bol CO kryt na Súdnej ulici. P. Lisáček objasnil situáciu 
ohľadne predmetného CO krytu a uviedol, že Mesto Trenčín k nemu nemá vlastnícke práva. Ďalej bude 
kryt spadať pod Okresný úrad, ktorý sa ďalej rozhodne ako s ním v budúcnosti naloží. 

6. ZÁVER 

MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil septembrové zasadnutie 
výboru mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 10.10.2022 o 16:00 vo Veľkej zasadacej miestnosti MsÚ. 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 12.9.2022      
 
 
 

 
MUDr. Šimon Žďárský   
 Predseda VMČ Stred 

 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17:40 hod.  

33 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Rekonštrukcia slepej ulice – Slnečné námestie. Oprava 
rozpadnutého povrchu, ktorá je lokalizovaná na mapke nižšie. Ide o sieťový rozpad povrchu ešte 
pôvodného asfaltu osadeného v 80tych rokoch. Chceli by sme poprosiť o predbežnú kalkuláciu na jeho 
výmenu, ktorú by bolo možné dostať do rozpočtu na rok 2023. 

  

34 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prepadnutá časť cesty – Zlatovce, Súťažná 25. Dostali sme 
podnet od obyvateľky časti Zlatoviec, ktorá upozornila, že v 37. KT spôsobilo smetiarske auto pri zbere 
bio odpadu prepad komunikácie. Aktuálny stav dokumentujú fotografie priložené nižšie. Reálne hrozí 
ďalšie prepadávanie vozovky. Prosíme o obhliadku a zabezpečenie vznikajúceho stavu. 

  


